

# 8 Days 6 Nights Italy Highlight

## 8 天 6 晚 意大利之旅

Tour Code: SEVR-QR/08  
SEVR-EK/08

**Valid from April 2018**

有效期从 2018 年 4 月起

→CITIES! Venice, Milan, Genoa, Cinque Terre, Pisa, Florence, Rome  
城市! 威尼斯, 米兰, 热那亚, 五渔村, 比萨, 佛罗伦萨, 罗马

→SLEEP! 4 star hotel based on final confirmation or similar standard:  
住宿! 旅游住宿 4 星级以类似为标准

- ❖ Veneto Region (1N-Delfino) ❖ 威尼托区 (1 晚-戴尔费诺)
- ❖ Milan (1N-Domina Inn) ❖ 米兰 (1 晚-菲尔多米拉)
- ❖ Liguria Region (1N-Novotel) ❖ 利古里亚大区 (1 晚-诺福特)
- ❖ Tuscany Region (2N-Novotel) ❖ 托斯卡纳区 (2 晚-诺福特)
- ❖ Rome (1N-Aran Park Barcelo) ❖ 罗马 (1 晚-巴塞罗阿伦公园)

→EAT! 道地美食!  
❖ Risoto ❖ 意大利炖饭  
❖ Tiramisu ❖ 提拉米苏  
❖ Pannacotta ❖ 奶酪  
❖ Squid Ink Pasta ❖ 墨鱼汁意粉  
❖ Lasagna ❖ 千层面  
❖ Florentine Steak ❖ 佛罗伦萨牛排  
❖ Gelato Ice-Cream ❖ 意大利手工雪糕  
❖ Traditional Margherita Pizza ❖ 传统意大利披萨

→DRINK! Local meals include 1 drink (choices: Coffee or Tea)  
饮料! 道地餐饮将包含一杯饮料 (选择: 咖啡或茶)

01 Kuala Lumpur → Doha / Dubai → Venice (50km) 🚗 Padova (80km) 🚗 Veneto Region  
(Italian dinner+Squid Ink)

- Depart to Venice, a famous water city in Italy.
- Padova: Claims to be the oldest city and economic and communications hub of the Veneto region in northern Italy. Sightseeing tour of Padova to see the ancient city walls and bridges, Prato Della Valle, Saint Antonio, Scrovegni Chapel, Palazzo della Ragione, Piazza dei Signori.
- Board a private water taxi to **San Marco Island**. Sightseeing tour of Venice to see the St Mark's Square, the St Mark's Basilica, the Moorish Clock Tower, the Bell Tower, the St Mark & St Theodore's Column, the Doge Palace, the Bridge of Sighs and the Rialto Bridge.
- Visit the marvellous creation of **Venetian glassmaking** renowned for its exquisite glassware in the glass blowing factory.
- **If time/weather permits**, you may ride on the famous gondola (optional) along the Venice canal or enjoy shopping at local boutiques before returning to the main land.

吉隆坡 → 多哈 / 迪拜 → 威尼斯 (50 公里) 🚗 帕多瓦 (80 公里) 🚗 威尼托区 (意大利晚餐+墨鱼汁意粉)

- 出发前往威尼斯, 意大利著名的水上城市。
- 帕多瓦: 声称是意大利北部威尼托地区最古老的城市和经济通讯枢纽。帕多瓦市区游: 古城墙和桥梁, 普拉托德拉瓦莱, 圣安东尼, 斯克罗维尼教堂, 帕多瓦雷焦纳宫, 绅士广场。
- 乘达私人水上的士到**圣马可岛**。威尼斯市区游: 参观圣马克广场, 圣马可大教堂, 摩尔人的钟楼, 大钟楼, 圣马西奥多的列和里亚托桥, 总督宫和叹息桥。
- 参观久负盛名的**威尼斯玻璃制作厂**~其奇妙的创造, 艳丽色彩雕饰和顶尖技能吹制玻璃。籍此机会观看由大师示范制造玻璃器皿的过程。

- 如果时间或天气允许,你可乘坐威尼斯特有的狭长小船(自费),随意漫游美丽的威尼斯水乡或逛逛当地的服饰商店。最后,从圣马可岛乘坐水上巴士返回威尼斯码头。

## 02 Veneto Region (270km) 🚗 Milan (Full breakfast/ Italian lunch / Italian dinner+Risoto tasting)

- Milan, a metropolis in Italy's northern Lombardy region, is a global capital of fashion and design. Home to the national stock exchange, it's a financial hub also known for its high-end restaurants and shops.
- Sightseeing tour of Milan to see the Castello Sforza, the Piazza Duomo and its famous marble made Duomo, the La Scala Opera House, the Leonardo da Vinci Statue and the City Hall.

### 威尼托区 (270 公里) 🚗 米兰 (早餐/意大利午餐/意大利晚餐+烩饭)

- 米兰,意大利北伦巴第地区的大都市,是时尚和设计的全球首都。在国家证券交易所的所在地,这个金融中心也以其高档餐厅和商店而闻名。
- 米兰市区游: 斯福尔扎古堡,主教座堂广场以及著名的大理石雕刻成的米兰大教堂,埃马努埃莱二世长廊一个带顶棚的商场,前往斯卡拉大剧院,列奥纳多达文斯雕像到达市政厅。

## 03 Milan (97km) 🚗 Serravalle Designer Outlet (59km) 🚗 Genoa (76km) 🚗 Liguria Region (Full breakfast/ Chinese dinner)

- **Serravalle Designer Outlet**, the biggest outlet in Europe with 180 exclusive of your favourite designer brand stores, shopping turns into something much more than just "buying", it turns into an emotion.
- Genoa: an important seaport in Northern Italy. Sightseeing tour of Genoa to see the Piazza Matteotti, Palazzo Ducale, Cathedral di San Lorenzo, Via Garibaldi and Teatro Carlo Felice.

### 米兰 (97 公里) 🚗 塞拉瓦莱购物村 (59 公里) 🚗 热那亚 (76 公里) 🚗 利古里亚大区 (早餐/中式晚餐)

- **塞拉瓦莱购物村**,您将再此发掘将近 180 种著名顶尖品牌专卖店。大家请尽情的疯狂购物吧!
- 热那亚:意大利北部的的主要港口。观光游览热那亚马泰奥蒂广场,总督府,圣老楞佐主教座堂,途径加里波第街和卡洛·费利切剧院。

## 04 Liguria Region (161km) 🚗 La Spezia (152km) 🚗 Tuscany Region (Full breakfast/ Italian dinner+Lasagna tasting)

- **Cinque Terre**: a string of fishing villages perched high on the Italian Riviera. It is the most amazing destination in Italy, rich with cultural and natural beauty. Admire some of the most beautiful coastal landscapes of Italy!

### 利古里亚大 (161 公里) 🚗 拉斯佩齐亚 (152 公里) 🚗 托斯卡纳区 (早餐/意大利晚餐+千层面)

- **五渔村**:意大利里维埃拉渔村的高地栖息也是最精彩的景点之一,拥有着丰富的文化和自然美态。在此可欣赏意大利最美丽的沿海景观!

## 05 Tuscany Region (84km) 🚗 Pisa (87km) 🚗 Florence (10km) 🚗 Tuscany Region (Full breakfast/ Chinese lunch / Italian Florentine Steak dinner)

- Pisa, a city well-known for its **Leaning Tower**. Visit Piazza dei Miracoli, a square dominated by four great religious edifices; the Duomo, the Leaning Tower, the Baptistery and the Campo Santo (include return shuttle service).
- **The renaissance city of Florence** and visit the Piazza Michelangelo to enjoy the panoramic view of Florence City. Sightseeing tour of Florence to see the Cathedral of Santa Maria Dei Fiore, the Giotto Bell Tower, the Doors of Paradise, the Palazzo Vecchio, the Piazza Della Signoria, the Ponte Vecchio and the Santa Croce Basilica.

### 托斯卡纳区 (84 公里) 🚗 比萨 (87 公里) 🚗 佛罗伦萨 (10 公里) 🚗 托斯卡纳区 (早餐/中式午餐/佛罗伦萨牛排晚餐)

- 前往比萨,见识世界闻名的**比萨斜塔**。参观由四大宗教建筑组成的奇迹广场。包括比萨斜塔~一个独立的钟楼,大教堂,八角形洗礼堂和坎波桑托墓地(包括来回区间车)。
- **文艺复兴时期的佛罗伦萨**,参观米开朗基罗广场城市之旅,享受佛罗伦萨市的全景。佛罗伦萨市区游:游览圣母百花大教堂,乔托钟楼,天堂之门,旧宫,领主广场,老桥和佛罗伦萨圣十字教堂。

## 06 Tuscany Region (274km) 🚗 Rome (Full breakfast/ Italian lunch/ Italian dinner + Pizza tasting)

- Visit **Pierotucci Italian Leather factory** for an educational workshop tour to see how craftsmen and women cut, prep and assemble bags, handbags, wallets and more. After the tour, you are invited to shop at Pierotucci showroom all leather merchandise recently produced and many other fashionable brand available.

- Rome, Italy's capital, is a sprawling, cosmopolitan city with nearly 3,000 years of globally influential art, architecture and culture on display.
- The State of the **Vatican City (include entrance to Vatican Museum & Sistine Chapel)**: a landlocked sovereign city-state whose territory consists of a walled enclave within the city of Rome. Visit St Peter's Square, St Peter's Basilica and view the Apostolic Palace.

**托斯卡纳区 (274 公里) 🚗 罗马 (早餐/意大利午餐/意大利晚餐+披萨)**

- 参观**海德皮室意大利皮革工厂**, 观看工匠如何切割, 准备和组装手提袋及钱包等等。然而展示厅也提供了许多其他时尚品牌的所有皮革商品, 请尽情享购。
- 罗马, 意大利首都是一个庞大的国际大都市, 拥有近三千年的全球影响力的艺术, 建筑和文化展示。
- **梵蒂冈城 (含梵蒂冈博物馆与西斯廷教堂门票)**: 世界天主教的中心、罗马教廷所在地。穿过圣彼得广场往著名的圣彼得大教堂, 罗马教皇宗座宫的官邸。

**07 Rome → Doha / Dubai → Kuala Lumpur (Full breakfast/ Italian lunch)**

- Rome sightseeing tour to see Piazza Navona, Pantheon, Colosseum (include entrance), Roman Forum, Trevi Fountain and Spanish Steps (include Gelato ice-cream).
- Time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories of Italy!

**罗马 → 多哈 / 迪拜 → 吉隆坡 (早餐/意大利午餐)**

- 罗马市区游: 纳沃纳广场和参观闻名的噴泉, 罗马竞技场 (含门票), 游览万神殿, 特萊維噴泉, 西班牙阶梯~在全欧洲最长和最宽的楼梯(包括意大利手工雪糕)。
- 是时候告别这些令人兴奋的目的地,把意大利最美好的回忆带回家!

**08 Arrive Kuala Lumpur**

抵达吉隆坡



## FLIGHT DETAILS

Departure Date	Destination	Flight Number	ETD	ETA	Remarks



## TOUR FARE

Departure Date	Normal Fare	Discounted Fare	Tipping	Premium Item (Inclusive of GST)	Visa

International Airport taxes	Malaysia Airport Taxes (Inclusive of GST)	ACF	Travel Insurance	TOTAL	

### Disclaimer:

1. Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
5. Sight-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
6. The group departure is subject to a minimum group size of 25 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
7. All pictures shown are for illustration purposed only, actual may varies.

### 免责声明:

1. 全程使用英文讲解，领队将以中文或粤语简约地说明。
2. 我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
3. 所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
6. 本团成团人数将以最少25位及不多于38位付费成人为标准。
7. 所有显示图片均仅供为说明用途，实际可能会有所不同。

### Preferred Agent

Operated by



**PARLO TOURS SDN BHD 壩羅旅游社有限公司** (24106-H/KPL 0218)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. **E-mail** : [outbound@parlotours.com.my/](mailto:outbound@parlotours.com.my/) **Website** : [www.parlotours.com.my](http://www.parlotours.com.my)

**Kuala Lumpur** 03-2726 6088 / 03-2274 7877 • **Ipoh** 05-255 9566 • **Sekinchan** 03-3241 8816  
• **Teluk Intan** 05-625 8211 • **Sitiawan** 05-691 0081 • **Johor Bahru** 07-279 1510 • **Penang** 04-227 5600